EAL

Eternal Aim Limited

一站式會計服務

Your One Stop Accounting and Business Solutions

EAL 是專門為香港的中 小企及創業者提供廉價 而高質素專業服務的公 司,幫助中小企及創業 者開業,發展生意!



歡迎即時報價 電話 9828 0002 聯絡 林小姐 enquiry@ealaccount.com.hk 我們的專業服務包括:

- 成立香港公司全套服務
- 新公司註冊
- 全面專業支援
- 提供公司秘書服務
- 會計理帳
- 安排公司報稅及核數服務全套

以上服務全部由註冊專業會計師及資深稅務專家提 供服務,經驗豐富.

現推出抗疫折扣優惠,同心抗疫,共渡時艱!

- 新客戶只要提供上年度使用服務的收費證明,即可享有
 特別折扣優惠!(折扣可高達上年度收費的 10-15%)
- 所有新客戶尊享免費稅務規劃!!
- ▶ 如何有條件地享受利得稅 8.25%?
- 如何暫繳下年度預繳稅?
- > 如何減低會計成本?

一次過解釋給你聽



EAL

Eternal Aim Limited

Your One Stop Accounting and Business Solutions

EAL is a Hong Kong based professional firm that offers clients a one stop accounting and business solution for clients' needs.

Want to outsource your accounting function ?

Please contact Miss Lam today for instant quotation. Hotline: <u>9828 0002</u> enquiry@ealaccount.com.hk Our scope of service include the following :

- Set up Hong Kong company
- New Company Registration
- Company Secretarial Service and Compliance work
- Accounting and Bookkeeping Service
- Arrange audit and tax compliance
- Tax Planning and Investigation

All the above services are provided by experienced Professional Accountants and Tax Practitioners.

We offer now <u>Special Discounts</u> now to support enterprises during the current difficult economic environment.

- We will offer to our new client immediate discounts of 10 to 15% based on last year's professional service fees. (i.e accounting fee, company secretarial fee, taxation fee etc)
- A free tax plan will be provided to our new clients!
- ➢ Is your company entitled to enjoy the concessionary tax rate of 8.25% under the two tiered tax regime?
- ▶ How to hold over the provisional tax for next year?
- ➢ How to reduce your company's overhead ?

We will explain all to you in our consultation meeting.

Special

Discount!!!

11/F., Lee Garden Two, 28 Yan Ping Road, Causeway Bay, Hong KongTel: (852) 3709 2199Fax: (852) 3421 0877www.ealaccount.com.hk